

Día Internacional contra la **LGTBIFOBIA**



Alacant, 07 de maig de 2021

Estimades famílies d'Aire Libre:

El proper **dilluns 17 de maig** commemorarem al centre el **dia Internacional contra la Homofòbia, la Transfòbia i la Bifòbia**. Les dates commemoratives serveixen per denunciar discriminacions, sensibilitzar al voltant de temes concrets o de cridar l'atenció sobre problemes sense resoldre.

Malgrat la situació sanitària i les limitacions, hem pogut adaptar les activitats que organitzarem per tal de continuar treballant i visibilitzant accions que reivindiquen els drets de tots i totes.

Se celebra el **17 de maig** per a commemorar l'**eliminació de l'homosexualitat de la llista de malalties mentals per part de l'Assemblea General de l'Organització Mundial de la Salut (OMS)**, la qual cosa va tindre lloc el 17 de maig de 1990.

El proper 17 de maig volem treballar **un mural simbòlic amb la bandera LGTBI, l'objectiu es omplir-ho amb petits objectes(de uns 10 cm) dels 6 colors de la bandera**. Cada alumne/a pot portar al centre al llarg de tota la setmana(**des del 10 fins al 14 de maig**) coses que no faça servir tenint en compte que no les recuperarà. Per exemple:



Alicante, 07 de mayo de 2021

Estimadas familias de Aire Libre:

El próximo lunes **17 de mayo** conmemoraremos en el centro el día Internacional contra la **Homofobia, la Transfobia y la Bifobia**. Las fechas conmemorativas sirven para denunciar discriminaciones, sensibilizar alrededor de temas concretos o de llamar la atención sobre problemas sin resolver.

A pesar de la situación sanitaria y las limitaciones, hemos podido adaptar las actividades que organizaremos para continuar trabajando y visibilizando acciones que reivindican los derechos de todos y todas.

Se celebra el **17 de mayo para conmemorar la eliminación de la homosexualidad de la lista de enfermedades mentales por parte de la Asamblea General de la Organización Mundial de la Salud (OMS)**, lo cual tuvo lugar el 17 de mayo de 1990.

El próximo 17 de mayo queremos trabajar un mural simbólico con la bandera LGTBI, el objetivo es llenarlo con pequeños objetos (de unos 10 cm) de los 6 colores de la bandera. Cada alumno/a puede llevar al centro a lo largo de toda la semana (desde el 10 hasta el 14 de mayo) cosas que no use teniendo en cuenta que no las recuperará. Por ejemplo:



Atentamente, la Coordinadora de Igualdad

Begoña Giménez Ruiz